
 

 

 

Z Á P I S 

ze 6. jednání Komise sportovní a tělovýchovy, konaného dne 24. 4. 2014 

  

 

 

Dne 24. 4. 2014  se uskutečnilo jednání Komise sportovní a tělovýchovy zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání: Zasedací místnost bazénového centra KV Areny s.r.o., Západní 1812/73 

 

Doba jednání: Jednání bylo zahájeno v 13:00 hodin a skončeno v 14:30 hodin 

 

Přítomni:             Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera,  

Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl, Jan Keprta, René Hromádka 

 

Omluveni:                 Mgr. Jiří Frühauf, Mgr. Luboš Veselý 

Ing. Libor Šembera – od bodu 1 do bodu 3 

 

Neomluveni:              / 

 

Hosté:   Ing. Bc. František Škaryd – vedoucí odboru kultury, školství a tělovýchovy 

  

Program jednání: 

 

1. Schválení programu 

2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

3. Mimořádné žádosti na rok 2014 

4. Různé 

 

 

Jednání zahájil předseda komise pan Roman Maleček. 

 

1. Schválení programu 

 

Navržený program byl schválen.  

pro:                 Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera, Jiří Karafiát,  

Ing. Vojtěch Seidl, Jan Keprta, René Hromádka  

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo   

 

Usnesení bylo přijato. 
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2. Schválení zápisu z předchozího jednání 

 

Zápis z předchozího jednání byl schválen. 

pro:                 Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera, Jiří Karafiát,  

Ing. Vojtěch Seidl, Jan Keprta, René Hromádka  

proti:  nikdo  

zdržel se:   nikdo   

 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

3. Mimořádné žádosti na rok 2014 

 

 

Komise sportovní a tělovýchovy se zabývala mimořádnými žádostmi o dotace na rok 2014 a 

doporučuje radě města rozdělit finanční rezervu ve výši 977.000,- Kč takto: 

 

 

 TJ Thermia Karlovy Vary o.s.   – 80.000,- Kč na úhradu nákladů spojených s projekterm 

„Basketbal do škol“ 

 

pro:                 Roman Maleček, Ing. Josef Janů,  Jitka Peřina, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl,  

Jan Keprta, René Hromádka  

proti:  nikdo  

zdržel se:  Ing. Václav Sebera 

 

Usnesení bylo přijato. 

 

Po tomto rozdělení zbývá v rezervě komise STv částka 897.000,-- Kč. 

 

 

 Komise STv se zabývala žádostí subjektu BK Lokomotiva Karlovy Vary a doporučuje 

schválit dotaci ve výši 750.000,- Kč na úhradu provozních nákladů, jakmile bude rezerva 

komise STv navýšena o výtěžek z hazardu.  

 

pro:                 Ing. Josef Janů,  Jitka Peřina, Ing. Václav Sebera, Jiří Karafiát, Ing. Vojtěch Seidl,  

Jan Keprta, René Hromádka  

proti:  nikdo  

zdržel se:  Roman Maleček 

 

 

Usnesení bylo přijato. 
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4. Různé 

 

 Jitka Peřina a Ing. Václav Sebera informovali členy komise STv o vyhlášení „ Nejlepšího 

sportovce karlovarska za rok 2013, které pořádal Krajský úřad Karlovarského kraje 

 Jitka Peřina 

 informovala o nákladech na Ples sportovců za SUK s tím, že jakmile budou známy 

náklady za město, dojde dle Smlouvy o spolupráci k vyúčtování této akce 

 informovala o současném stavu sportovních oddílů na karlovarsku – 63 

tělovýchovných jednot se 119 oddíly 

 informovala o návštěvě krasobruslařské exhibice v Nejdku a sdělila, že veřejnosti 

byla podávána informace, že se jedná o členy Sportovního krasobruslařského klubu 

Karlovy Vary o.s.  

 Tajemnice komise připraví na příští jednání soupis schválených dotací – bude provedeno 

rozdělení návštěv sportovišť a sportovních akcí na rok 2014. 

 

 

 

 

 

Další jednání komise se uskuteční 29. 5. 2014 od 13:00 hod. KV Areně s.r.o., Západní 1812/73, 

v zasedací místnosti v budově bazénu. 

 

Dne: 28. 4. 2014 

 

 

Zapsala: Gabriela Hazuchová – tajemnice komise                       

                                                                                ______________     

                         

                                       _______________ 

                                                                     Roman Maleček 

                předseda komise 


